
Cartier is klaar met noviteiten en kiest voor aanpassen
klassiekers
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Het Franse horloge- en juweliershuis Cartier is te lang bezig geweest met het op de markt brengen van allerlei
nieuwigheden. Het is beter om oude modellen te moderniseren, zegt topman Cyrille Vigneron in het FD.  

"Soms zijn een paar aanpassingen genoeg en heb je niet een heel nieuw ontwerp nodig." Zo kwam er dit jaar
een geactualiseerde versie van de Santos, een model uit 1904 dat in de jaren zeventig ook al een transformatie
onderging.

Volgens Vigneron heeft het niets te maken met kostenbesparing of gemakszucht. "Shakespeare kun je op veel
manieren uitvoeren. Door er steeds met andere ogen naar te kijken, ontdek je nieuwe mogelijkheden."
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